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Nowadays my favourite food is ‘Sushi’. Sushi is a Japanese representative food. There are
made of Flying-fish roe, shrimp, fatty tuna, egg, squid, and so on. They softly melt in our
mouth and each has unique taste. Okonomoyaki is another Japanese dish I like. It’s
similar I guess to a pancake but it involves different kinds of cabbage and meat and an
egg mixed together. If you eat out in a restaurant you cook it in front of yourself. It’s very
delicious and usually you have a barbecue sauce and mayonnaise on top. I also like
paella, which is Spanish food. It has yellow rice and lots of different types of seafood and
sometimes it can be spicy. I also love all Thai food. I like Mexican food too. I guess spicy
food in general. I also love fruit, especially tangerines and grapes.

Перевод:

Сейчас мое любимое блюдо – суши. Это традиционное блюдо японской кухни. Суши
делают из сырой летучей рыбы, креветок, тунца, яиц, кальмаров и так далее. Суши
тают во рту и каждая имеет уникальный вкус. Окономияки – еще одно японское
блюдо, которое мне нравится. Я думаю, оно похоже на блин в нашем понимании, но
там также есть соединенные вместе капуста, мясо и яйца. Если вы заказываете это
блюдо в ресторане, вам предлагается приготовить его самостоятельно. Это очень
вкусно и обычно к нему подают соус барбекю или майонез. Мне также нравится
паэлья, блюдо испанской кухни. В его состав входит желтый рис и различные
морепродукты. Иногда в ней бывает много специй. Мне также нравится тайская
еда. Я люблю мексиканскую кухню. Наверное, я вообще люблю все острое. Я также
люблю фрукты, особенно мандарины и виноград.
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